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Zápis z Valné hromady

CZECH AIRGUN FIELD TARGET ASSOCIATION Z.S.
konané 29. 4. 2OL7 ve Stárkově

ŘízeníValné hromady:
Zapisovatelka:
Ověřovatel zápisu:

Jakub vicher
Marta nůžičt<ová
oldřich Šimčík

prŮuěh Valné hromady:. Valnou hromadu zahájil předseda CAFTA z. s. Jakub Vicher,
. Po kontrole prezenční listiny předseda CAFTA z. s. konstatoval, Že v

okamžiku zahájení Valné hromady je Valná hromada usnáŠeníschopná (29
členŮ z celkového počtu 56 členŮ).

. zapisovatelkou byla zvolena Marta Růžičt<ová a ověřovatelem zápisu
Oldřich Simčík, oba jednomyslně.

. Předseda CAFTA z. s. Jakub Vicher přednesl hospodářskou zprávu za rok
20L6 a Valná hromada ji odsouhlasila.

. Vstup CAFTA z. s. do mezinárodní organizace WHFTO byl schválen
jednomyslně.

. Valná hromada schválila rozšíření činnosti spolku o reklamní Činnost,
provozovanou za účelem získání provozních prostředkŮ na činnost spolku

. Byla projednána organizace ME 20L7, projektový plán je přílohou tohoto
zápisu

. Byla projednána příprava UČR ZOrZ, organizaci má na starosti klub SK
Lipová, dráhy postaví kluby SK Lipová a Beskydští vzduchovkáři, poháry
pro oceněné v jednotlivých kategoriích zajistí CAFTA

. Po diskusi vyjádřili přítomní v anketě souhlas s tím, Že stavitelé tratí se
mohou účastnit samotného závodu a dále, že na závodech typu MČR,
Pohár CAFTA budou junioři střílet bez dopomoci další osoby, stejně jako
dospělí. Na jiných závodech je úprava pravidel pro juniory v kompetenci
organizátora. Členové se dále shodli, že na trati bude k dispozici lékárniČka
(klubŮm zakoupí CAFTA),

Zapsala: u

Ověřil:
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